
 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 13 

Frederiksdal Alle 60A – 76B & 75 – 93, 7800 Skive 

 

Tidspunkt: 26.08.2021, kl. 17.00, Gildesalen, Nordbanevej 2, 

 

Antal fremmødte: 5 lejemål, 5 personer. 

 

Fra Bomiva deltog: Ulla K. Holm (UKH), Nanny Dahl og Peter Hauberg (PH) 

 

Valg af dirigent: Nanny Dahl blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder godkendelse af regnskabet for 2020: 

Formand – og kassers beretning er vedlagt som bilag. 

UKH fremlagde regnskabet 2020. Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 

 

Budget for 2022: 

UKH gennemgik budget for 2022. Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 

 

Indkomne forslag: 

1) Godkendelse af renoveringen Frederiksdal Alle 87, med lejestigning på           

kr. 2.054/mdr. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

2) Haverne Frederiksdal Alle 75-93, inddrages til fælles areal ved genudlejning. 

Nuværende lejer tilbydes samme mulighed. Ved denne ordning, istandsættes 

terrasser med nye fliser og hegn. Anslået pris kr. 60.000/lejemål.               

Forslaget blev vedtaget med 4 for, 1 hverken for eller imod 

 

3) Kollektiv råderet til renovering af toiletter. Med et rammebeløb på kr. 65.000, 

 Der medføre en lejestigning på kr. 375/mdr. i 20 år.  

 Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

 

Valg: 

På valg var;  

Konstitueret formand, Sussie H. Hansen. Der modtog genvalg 

Bestyrelsesmedlem Githa F. Faxholm, ønskede genvalg. Jeanette A. Mireiaz, med valgt 

 

Valg af suppleanter.  Githa F. Faxholm, modtog valg.  

  Kristian K. Christensen, modtog valg 

 

Hvorefter bestyrelsen er: 

Sussie H. Hansen, Formand (2 år)   

Else Stokholm (1år) 

Jeanette A. Mireiaz (2år) 

   

1. Suppleant Githa F. Faxholm 

2. Christian K. Christensen  

 

Valg til repræsentantskabet 

Det er bestyrelsen der vælger, deltager hertil. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Eventuelt: 

Hvorfor er der ikke mulighed for servering af smørrebrød, når alt andet er åbnet? 

UKH; Hovedbestyrelsen tog beslutning for at være sikker på ikke uforvarende at overtræde 

regler der kan komme med meget kort varsel. Det er håbet at alt er normalt til afdelingsmø-

det i 2022. 

 

På tidligere møde, har BOMIVA udmeldt, at man vil ophøre med brug af sprøjtegift, hvad er 

status? 

UKH; Det er korrekt, vi må bare konstatere at nærmere lov/retningslinjer endnu ikke er 

færdig behandlet. Men hovedbestyrelsen har emnet på programmet til debat i efteråret, for 

udarbejdning af egne målsætning omkring biodivasitet/vilde arealer/sprøjtning mm. 

PH; Vores forbrug af sprøjtegift reduceres allerede år for år.  

 

 

  

 

Referat:    Dirigent:  

 

 

Peter Hauberg   Nanny Dahl 

27.08.2021     


